
Informacja o zakresie działalności Szpitala Powiatowego w Radomsku 

w tekście łatwym do czytania. 
 

Gdzie mieści się Szpital? 

Szpital mieści się w Radomsku, przy ul. Jagiellońskiej 36 

Kto kieruje Szpitalem? 

Szpitalem kieruje Dyrektor 

Czym zajmuje się Szpital? 

Celem funkcjonowania Szpitala jest zachowanie, przywracanie, ratowanie i poprawa 

zdrowia ludności oraz promowanie zdrowia, zapobieganie chorobom i 

niepełnosprawności w ramach specjalistycznej opieki stacjonarnej, jednodniowej, 

ambulatoryjnej, podstawowej opieki zdrowotnej oraz pomocy doraźnej. Czy budynek 

jest dostosowany do potrzeb osób niepełnosprawnych ? 

Do zadań Szpitala należy w szczególności: 

1) sprawowanie opieki stacjonarnej nad pacjentem w specjalnościach realizowanych 

przez Szpital;  

2) udzielanie specjalistycznych i konsultacyjnych świadczeń ambulatoryjnych; 

3) udzielanie świadczeń w zakresie podstawowej opieki zdrowotnej; 

 4) udzielanie świadczeń z zakresu rehabilitacji leczniczej;  

5) udzielanie świadczeń z zakresu pomocy doraźnej i transportu sanitarnego;  

6) udzielanie stacjonarnych i ambulatoryjnych świadczeń pielęgnacyjnych i 

opiekuńczych;  

7) udzielanie świadczeń zapobiegawczych i leczniczych w środowisku zamieszkania i 

nauki;  

8) realizacja zadań z zakresu medycyny pracy;  

9) wykonywanie badań diagnostycznych przez pracownie, zakłady i laboratoria 

diagnostyczne;  

10) szerzenie oświaty zdrowotnej;  

11) promocja zdrowia;  



12) prowadzenie medycznej działalności usługowej dla innych zakładów w tym 

podmiotów wykonujących działalność leczniczą;  

13) uczestnictwo w przygotowaniu osób do wykonywania zawodu medycznego i 

kształceniu osób wykonujących zawód medyczny na zasadach określonych w 

odrębnych przepisach regulujących kształcenie tych osób;  

14) prowadzenie działalności gospodarczej wspomagającej wykonywanie działalności 

statutowej na zasadach i w granicach określonych odrębnymi przepisami;  

15) realizacja zadań obronnych wynikających z odrębnych przepisów. 

Budynek jest dostosowany do potrzeb osób niepełnosprawnych. 

 Do Szpitala dojedziesz autobusem, samochodem. 

Przed wejściem jest parking. Na parkingu są wyznaczone miejsca 

parkingowe przeznaczone są dla osób niepełnosprawnych.  

Do budynku dostaniesz się wejściem głównym. 

Drzwi wejściowe otwierają się automatycznie.  

W budynku jest winda dostosowana dla osób ze szczególnymi potrzebami. 

Do budynku wejdziesz z psem asystującym. 

Na parterze jest toaleta przeznaczona dla osób niepełnosprawnych. 

Informacja jest na parterze.w holu głównym. 

Tu każdy może otrzymać pomoc i informacje. 

Jeśli jesteś osobą niesłyszącą otrzymasz pomoc w zakresie języka migowego. 

Możesz skorzystać z pętli indukcyjnej.  

Jak załatwić sprawę w Szpitalu? 

W celu załatwienia sprawy w Szpitalu możesz: napisać pismo i wysłać na adres: 

Szpital Powiatowy w Radomsku 

ul. Jagiellońska 36 

97-500 Radomsko 

przynieść pismo do Biura Obsługi Klienta, które jest na parterze w budynku 

Starostwa 

napisać i wysłać na adres poczty elektronicznej: 



e-mail: starostwo@radomszczanski.pl 

adres skrytki na ePUAP:   

/SZPRadomsko/SkrytkaESP 

zadzwonić pod numer telefonu 44 6810800 

przyjść do Szpitala i spotkać się z pracownikami : 

Zastępca Dyrektora do spraw medycznych przyjmuje w poniedziałki w godzinach 

od13:00 do 14:00 


